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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 6–2022     

2022-08-15  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör, via länk 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

 Lena Unger, suppleant, viss del 

   

Meddelat frånvaro: Mikaela Stenered, ledamot 

 Eva Jakob, vice ordförande 

  

Ej närvarande: Madelene Härén, ledamot 

  

 

 

§ 57 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 58     Val av justerare 

Anita Wiklander, valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 59 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 60 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes efter en kort redogörelse ang. 

kommande motion från Samhällsnytta/Tjänstehund Patrull.  

 

§ 61 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Att-göra-listan gicks igenom och uppdaterades, inkommen post via e-post har skickats 

vidare till styrelsen. I postfacket har det endast kommit fakturor och bankavier till 

kassören.  
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§ 62 Ekonomi  

I kassan finns cirka 364.000 kr. Kassören skall fakturera SBK för Beskrivarutbildningen som 

hölls hos oss förra veckan. Anmälningsavgifter för deltagande på MH och BPH är 

fortfarande en stor inkomstkälla. I övrigt inget att rapportera från kassören.    

 

§ 63 Invigning av Timrås nya simhall 

Klubben kommer tillsammans med många föreningar i kommunen att delta då Timrås nya 

simhall skall invigas den 3/9. Planering pågår inför dagen, vi kommer ha någon 

gissningstävling, ev. frågeslinga, hundar på plats och bjuda barn på en klubba eller 

liknande. 5-6 medlemmar behövs på plats under dagen.  

 

§ 64 Hundens Vecka, v.37 

Ingrid Persson, Madelene Härén och Ulle Liukkonen planerar aktiviteter inför Hundens 

Vecka och vi kommer ha ett eller ett par arrangemang att erbjuda varje kväll, se annons 

som tagits fram. Inger Persson skickar annonsen till Studiefrämjandet så att vi kommer 

med i deras annonsering inför veckan. 

 

§ 65 Rapporter  

Avel och Hälsa: 

Fortsatt högt tryck för att delta på MH och BPH och vi har många inbokade tillfällen kvar 

denna säsong. Beskrivarutbildning hölls hos oss förra veckan och allt löpte på enligt 

planering och schema. Många hundar passerade och beskrevs inofficiellt under veckan.  

Kassören undrar om vi kan köpa in en hoodie eller liknande till BPH testledarna då en 

deltagande hund råkande bita hål i Isabels tröja på ett BPH? 

Utställningskommittén har ansökt om 2 dagars utställning till år 2024.  

Till våren planerar RUS Mental att bjuda in alla figuranter till en dag för uppdatering av då 

även Vett & Etikett, Etik & Moral skall beröras. 

Styrelsen beslutade att RUS Mental kan köpa in hoodies eller liknande till Testledarna på 

BPH så att deras privata kläder inte behöver gå sönder då det kommer slamsiga hundar. 

Prov och Tävling: 

Den närmaste tiden har Bruks och Lydnad först Lydnadstävling den 3/9, samma dag som 

invigning av simhallen samt att Rallylydnad har tävling den 17/9. Träningskvällarna i 

Rallylydnad fortsätter köra på tisdag kvällarna på klubben. Därefter arrangeras 

”Oktoberhelgen” 1-2 okt, med Appellspår, Rapport- och Söktävling för Lkl-Ekl.   

Grattis till Eva Jacob som blev Distriktsmästare i Spår i Va Medelpad, uppmärksammas på 

Årsmötet. 

HUS: 

Några kurser har startat och fler kommer annonseras ut och starta under hösten. Inger 

Persson har meddelat att hon ämnar lämna sitt uppdrag som ansvarig gör HUS i samband 

med årsmötet i februari.  

Samhällsnytta: 

Inget att rapportera. 
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Organisation: 

Köket rullar på som det brukar med försäljning av dryck, fikabröd och godis. Lunch har 

serverats då det efterfrågats, i samband med tävlingar och prov.  

Stuga/Mark ska kalla till möte för att boka upp dagar för målning av stugan och diverse 

andra saker som ska åtgärdas.  

Styrelsen konstaterar att gräsmattan ser bra ut i år, vi avvaktar med tänkt åtgärd till nästa 

år då det enda som stör nu är tistlarna, stuga/mark får i uppdrag att ta reda på hur vi kan 

få bort dem.  

 

§ 66 Övriga frågor/ärenden 

Inga övriga frågor. 

 

§ 67 Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är bokat till den 22/9 men först har vi medlemsmöte på lördag med 

surströmming. Heléne Eliasson sammanställer rapport från styrelsen till medlemsmötet och 

Eva Jacob sitter ordförande då Lotta Johansson inte kommer delta.    

 

§ 68 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Anita Wiklander, justerare 


